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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

26 września 2022 r. w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego  

Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 Posiedzeniu przewodniczył Radny Bartosz Zaborowicz. Wszyscy radni obecni. Listy 

obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Małgorzata Kirchhoff - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Katarzyna Krynicka - Naczelnik Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Aleksandra Węgrzyn-Przybylska - Architekt Miejski 

Aleksander Kozłowski - Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. 

Lilia Jasińska - Starszy Inspektor w Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

3) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i 

opieki oraz wysokości opłat w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych oraz innych publicznych formach wychowania 

przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Baczyńskiego i ul. Sienkiewicza w Krośnie Odrzańskim; 

5) w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego 

spółki Krośnieńskie Przedsiębiorstwo Wodociągowo-Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie 

Odrzańskim oraz zmianę umowy tej spółki; 

6) w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy 

Krosno Odrzańskie; 

7) w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Kamień; 

8) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Kamień; 

9) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Kamień; 

10) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Kamień; 

11) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Kamień; 

12) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Marcinowice. 

3. Informacje i sprawy różne. 
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Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Posiedzenia, który 

powitał radnych i zaproszonych gości.  

Następnie Przewodniczący Komisji stwierdzili quorum.  

Nie zgłoszono wniosków do zaproponowanej tematyki posiedzenia. 

 

Do pkt. 2 

1, 2) Projekty uchwał: o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

Szczegółowo omówiła zaproponowane zmiany.  

Radny Mariusz Grycan zapytał o środki z loterii zorganizowanej na dożynkach gminnych w 

Wężyskach. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że nie miała jeszcze czasu, aby pochylić się nad tym 

tematem. 

Radny Marek Górski zapytał o budowę zbiornika przeciwpożarowego w dolnej części miasta. 

W tym miejscu na posiedzenie przyszedł Radny Artur Kozakiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych – 5 radnych. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że rozmawiał z Prezesem PKS w sprawie użyczenia fragmentu 

terenu pod budowę zbiornika. Jest problem z uzyskaniem właściwego ciśnienia w hydrantach. Do 

momentu odbioru prac w kościele musimy mieć gotowy zbiornik przeciwpożarowy. Zwiększy to 

bezpieczeństwo.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy w ramach remontu ulicy 1 Maja zostanie wykonana droga 

dojazdowa do Przedszkola Nr 3 i żłobka. Odniosła się do zakupu udziału w działce 1046/12. Zapytała, 

o którą działkę chodzi i jakie będzie jej przeznaczenie. 

Radny Krystian Forster zapytał o zakres robót na ulicy 1 Maja. 

Naczelnik Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego Katarzyna Krynicka 

odpowiedziała, że chodzi o wykonanie miejsc parkingowych i poprawę bezpieczeństwa ruchu. Złożony 

zostanie wniosek o dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych. Nie ma planów na zmianę 

nawierzchni.   

Starszy Inspektor w Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Lilia Jasińska poinformowała, że w czerwcu wpłynął akt notarialny, na podstawie którego gmina ma 

prawo pierwokupu ½ udziału w działce położonej przy ulicy Poznańskiej, na której stoi nieczynny 

punkt totolotka. Teren jest niezbędny przy modernizacji budynku przy ulicy Poznańskiej 8-30. 

Burmistrz Marek Cebula poinformował, że gmina musi mieć projekt, aby starać się o środki z 

Funduszu Dróg Samorządowych. Prace na pewno nie obejmą ulicy Piastów, gdzie jest przedszkole i 

żłobek. W przyszłym roku przymierzymy się do koncepcji tego przejazdu. Mieszkańcy sąsiednich 

budynków zgłaszali jednak opór. Dodał, że przygotowanych zostanie kilka projektów na przebudowę 

dróg, aby móc składać wnioski o środki. Największym problemem jest brak źródeł finansowania. 
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Następnie odniósł się do zakupu działki przy ulicy Poznańskiej. Podkreślił problem sprzedaży w 

poprzednich latach nieruchomości po obrysie.    

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2022 r. 

    

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031.  

 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz wysokości opłat w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w 

publicznych szkołach podstawowych oraz innych publicznych formach wychowania przedszkolnego, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie przedstawiła Naczelnik Wydz. 

Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann.  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat w publicznych 

przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz innych 

publicznych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Krosno Odrzańskie. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat w publicznych 

przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz innych 

publicznych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Krosno Odrzańskie. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat w publicznych 



4 

 

przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz innych 

publicznych formach wychowania przedszkolnego, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Krosno Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Baczyńskiego i ul. Sienkiewicza w Krośnie Odrzańskim przedstawiła 

Architekt Miejski Aleksandra Węgrzyn-Przybylska. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Baczyńskiego i ul. Sienkiewicza w Krośnie 

Odrzańskim. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Baczyńskiego i ul. 

Sienkiewicza w Krośnie Odrzańskim. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Baczyńskiego i ul. 

Sienkiewicza w Krośnie Odrzańskim. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 

zakładowego spółki Krośnieńskie Przedsiębiorstwo Wodociągowo-Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie 

Odrzańskim oraz zmianę umowy tej spółki przedstawił Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander Kozłowski.  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

podwyższenie kapitału zakładowego spółki Krośnieńskie Przedsiębiorstwo Wodociągowo-

Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz zmianę umowy tej spółki. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Krośnieńskie Przedsiębiorstwo 

Wodociągowo-Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz zmianę umowy tej spółki. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Krośnieńskie Przedsiębiorstwo 

Wodociągowo-Komunalne Sp. z o. o. w Krośnie Odrzańskim oraz zmianę umowy tej spółki. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi 

własność Gminy Krosno Odrzańskie przedstawiła Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff. Wyjaśniła zaproponowane zmiany w 

stosunku do aktualnie obowiązującej uchwały.  
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Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Krosno Odrzańskie. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Kamień przedstawiła Starszy 

Inspektor w Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Lilia 

Jasińska. Powiedziała, że uchwały przedłożono na wniosek sołtysa. Nazwy i przebieg ulic zostały 

przeanalizowane z mieszkańcami. Zebrano zgody współwłaścicieli dróg prywatnych. Zgodnie ze 

zmianą przepisów konieczne jest także nadanie nazwy ulicy w Morsku. Wysłane zostanie 

zawiadomienie o nowych adresach do Starostwa, które powiadomi Księgi wieczyste. Ponadto o 

zmianach poinformujemy takie instytucje jak: pogotowie, policja, poczta.  

Dyskutowano na temat przyłączenia w przyszłości do miasta miejscowości przyległych, propagowania 

nadania nazw ulicom w kolejnych wioskach.  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Kamień. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 

Kamień. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości 

Kamień. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Kamień. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w 

miejscowości Kamień. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Kamień.  

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Kamień. 

 

 



6 

 

9) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Kamień. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w 

miejscowości Kamień. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Kamień.  

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Kamień. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Kamień. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w 

miejscowości Kamień. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Kamień.  

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Kamień. 

 

11) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Kamień. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w 

miejscowości Kamień. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Kamień.  

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Kamień. 

 

12) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości 

Marcinowice. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w 

miejscowości Marcinowice. 
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Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Marcinowice. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Marcinowice. 

 

Do pkt. 3 

Radna Kazimiera Potocka przekazała oburzenie grzybiarzy odnośnie oprysków lasów. Brakuje 

informacji na ten temat. Nie wiadomo, czy można będzie spożywać grzyby.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała o wyniki konkurs dotyczącego środków na usytuowanie pomnika. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk powiedziała, że nie ma jeszcze rozstrzygnięcia konkursu.  

Radna Grażyna Myśliwiec powiedziała, że mieszkańcy Starego Raduszca zapowiedzieli korzystanie 

ze świetlic jeśli szkoły zostaną zamknięte z powodu braku ogrzewania. 

Zaprosiła na Grzybobranie do Nowego Raduszca, które odbędzie się 1 października od godz. 15.00.  

Radny Mariusz Grycan zapytał, kiedy wysłane zostanie pismo do PKS odnośnie zlikwidowanych 

połączeń z Krosna do Wężysk. Zaapelował, aby Zastępca Burmistrza odbył spotkanie z Dyrektorem 

PKS Zielona Góra w tej kwestii. 

Radny Marek Górski poprosił o przedstawienie informacji odnośnie spraw energetycznych w gminie, 

ewentualnego wyłączania świateł, ogrzewania. 

Radny Krystian Forster zapytał, dlaczego dzieci z Ukrainy nie mogą od września liczyć na 

dożywianie w szkołach. Pracownik socjalny odmówił pomocy w tej kwestii. Poprosił o wyjaśnienie 

sprawy. 

Radny Artur Kozakiewicz zapytał, czy w Kośnie powstanie stały punkt badania wody w Odrze. 

Burmistrz Marek Cebula poinformował, że nadal nie ma monitorowania Odry. Organizacja 

pozarządowa działająca w Krośnie otrzymała grant i będzie wykonywać pomiary jakości wody.  

Radna Kazimiera Potocka poprosiła o zaproszenie przedstawicieli Nadleśnictwa na sesję w sprawie 

oprysków lasów. 

Poprosiła o ogrodzenie nowo posadzonych drzewek przy Szkole podstawowej nr 3. 

Radna Grażyna Myśliwiec zapytała, czy w związku ze zmianą ustawy mieszkańcy muszą na nowo 

składać wnioski o dodatek węglowy. 

Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff odpowiedziała, że wszystkie złożone wnioski są rozpatrywane. Do końca sierpnia wpłynęło 

prawie 2 tys. wniosków. Środki wpłynęły do gminy. Po sesji wykonywane będą pierwsze przelewy. 

Zgodnie ze zmianą przepisów wszystkie zmiany naniesione w centralnej ewidencji emisyjności 

budynków po 11 sierpnia nie będą uwzględnione przy rozpatrywaniu wniosków o dodatki węglowe.   
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                       PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA 

                   Bartosz Zaborowicz 

Protokół sporządziła: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


